
 

 

اش�اره: صدای آزادی صنعت گ��ران اختصاص به به 
ش��ما می دارد که می خواهید نا گفت��ه های خود را بیان 
کنید. از این رو فرصت را غنیمت ش��مارید و با ما تماس 

حاصل کنید تا پیام شما را منتشر کنیم.
قوانی��ن بانکها برای دادن تس��هیلات نی��از به اصلاح 
اساس��ی دارد و ش��یوه کنونی رایج در بانک ها مشکلات 

عدیده ای را برای صنعت کاران به وجود آورده است.
رجب لطف علی نژاددر گفت و گو با خبر نگار ما  اظهار 
داش��ت: بانک ها به جای این که ابتدا به ساکن ،در دادن 
وام س��خت گیری های لازم را   به عمل آورند  متاسفانه 
م��ی بینید که در پایان این کار ش��روع به س��خت گیری 
م��ی کنند.، به عنوان مثال کارخانه ای یک میلیارد تومان 
وام گرفته و مبلغ دویس��ت میلیون آن باقی مانده است و 
بانک در پایان یکس��ری قوانین را گذاش��ته برای دریافت 
ای��ن   مبلغ مانده ک��ه صنعت گر هم در فراهم کردن این 
ش��رایط ناتوان مانده است و کار این شرکت به خاطر 20   
میلیون تومان خوابیده است و ما هم که قطعه ساز هستیم 
و کارخانجات مختلفی برای تجهیز کارخانجاتش��ان  به ما 
مراجعه می کنند چون با این مش��کلات  روبه رو هستند 
چندین برابر فش��ار به ما که سفارش را گرفتیم  و شرکت 

توان پاس کردن چک را ندارد، وارد می شود.
مدیر عامل شرکت بهساز اتصال افزود: در قدیم شرایط 
کام��لًا متفاوت بود و بانک ها ب��ه صنعتگران کمک می 
کردند و پول را زودتر پرداخت می کردند که در حل مشکل 
صنعتگران بسیار موثر بود.    رجب لطف علی نژاد در ادامه 
گفت: مش��کل نقدینگی مشکل اکثر صنعتگران است که 
اگر بانک با نگاهی ویژه این معضل را بررسی کند بسیاری 

از مشکلات پیش روی صنعت گران رفع می گردد.
وی در ادامه خاطر نش��ان کرد: مش��کل اساسی دیگر 
م��ا در تأمین قطعات و مواد اولیه اس��ت برای مثال یکی 
از کارخان��ه ه��ای ما 95 درصد آماده به��ره برداری ولی 
آلان به دلیل تاخیر در رس��یدن م��واد اولیه از آلمان این 
کارخانه بازدهی ندارد که اگ��ر دولت چاره ای برای رفع 
این مشکلات کند دیگر نیاز نیست که 4 ماه، هم پول ما 
و هم زمان ما صرف شود تا کشور آلمان تازه کالایی که 
شامل تحریم نمی ش��ود را به ما تحویل دهد خوب این 
زمان کمی نیست و پول ما هم که مبلغ 2 هزار یورو برای 
هر سفارش مبلغ کمی نسیت یا باید پول بیشتری بدهیم 
و کل نی��از مثلًا 2 س��ال را یک دفعه تأمین کنیم که در 
این صورت مشکل زمان حل می شود ولی میزان سرمایه 
زی��ادی می خواهد که توجیه اقتصادی  آن را از بین می 
برد.مدیر عامل شرکت بهساز اتصال در پایان گفت: نباید 
شرایط به گونه ای شود که شرکتی که از سال 1367 در 
حال تولید دس��تگاه برای خط تولید ماشین ماشین آلات 
مواد غذایی، لبنیات، آبمیوه، ماء الشعیر و نوشابه های گاز 
دار است و تا به حال به 1000 واحد صنعتی چه در داخل 
و چه در خارج خدمت رس��انی کرده و همیش��ه به دنبال 
آوردن تکنولوژی های نوین مثل دستگاه های تولید پنیر 
UF بوده اس��ت الان به خاطر شرایط بدی که بانک ها 
ایجاد کرده اند دچار آس��یب جدی ش��ود، لذا از مسئولین 
امر انتظار می رود نهایت مس��اعدت را در خصوص رفع 
این مشکلات به عمل آوردند تا مشکلات تولید کنندگان 
کش��ور حل شود و به تبع آن مشکل ما نیز که وابسته به 

شرایطتولید کنندگان است حل گردد.

 مدير عامل شركت بهساز اتصال
 در گفت و گو با خبرنگار ماهنامه تولید مصرف گفت:

گوش شنوایی پیدا نمی شود
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